

COMMUNIQUE DE PRESSE N° 22-00606 /MINESUP/SG/DAUQ/SDEAC du \_\_\_\_\_  
PRESS RELEASE No \_\_\_\_\_ of \_\_\_\_\_

24 NOV 2022

Portant résultats d'admission au concours d'entrée en première année du cycle Licence au Département des Sciences et Techniques d'Agriculture Biologique de la Faculté des Sciences de l'Université de Ngaoundéré au titre de l'année académique 2022-2023.

To admit candidates into the first year of Sciences and Technics of Biological Agriculture programs at the Faculty of Science of the University of Ngaoundere, for the 2022-2023 academic year.

**Le Ministre d'Etat, Ministre de l'Enseignement Supérieur communique :**  
**The Minister of State, Minister of Higher Education hereby announces:**

Sont, sous réserve de la présentation des originaux des Diplômes requis, déclarés admis en première année du cycle Licence au Département des Sciences et Techniques d'Agriculture Biologique de la Faculté des Sciences de l'Université de Ngaoundéré au titre de l'année académique 2022-2023, les candidats dont les noms suivent classés par filière et par ordre alphabétique :

Subject to the presentation of the originals of their certificates, the following candidates, listed by study program and alphabetical order, have been declared successful in the competitive entrance examination into the first year of the Sciences and Technics of Biological Agriculture programs at the Faculty of Science of the University of Ngaoundere, for the 2022-2023 academic year:

#### **A - FILIERE PRODUCTION ANIMALE / ANIMAL PRODUCTS**

##### **Liste principale / Main list**

##### **N° NOM ET PRENOM**

- 1 ABENG MBOUDWE ALAIN CHRISTIAN
- 2 AHMADOU TIDJANI
- 3 DJIDJIWA DJOUBAÏROU
- 4 GRONG EMMANUEL
- 5 IS'HAAGA GARBA
- 6 IYA OUSSOUMANOU
- 7 JULIE WITNEY ZEUFACK
- 8 MOHAMADOU BADA WIOU
- 9 TAPET NZOGAI RICHMOND CABREL
- 10 TSAKEU JOSEPH NONO
- 11 TSOPGO DJATSA RONEL FRANCK

#### **B – PRODUCTION VEGETALE / VEGETAL PRODUCTS**

##### **Liste principale / Main list**

##### **N° NOM ET PRENOM**

- 1 ABDOUL HAKIM ABOUBAKAR
- 2 ABDOURAHMANE MOUSSA
- 3 AMAWISSA KEZA ODILE

